
Časopisni svet
o Naši komuni

V aphlu se je sestal časopisni svet občinskega
glasila Naša komuna. Člani so ocenili njegovo
vlogo v sistemu informiranja in izrek.lt pohvalo in
polno podporo uredništvu. V vseh pogledih je
vsebinska zasnova glasila takšna, da omogoča
dobro in poglobljeno informiranje občanov in
deiovnih ljudi v vsetn kar se dogaja in kar se
načrtuje v naši družbenopolitični skupnosti. Naša
komuna je dosegla takšno raven kot smo si jo
v prvih letih njenega izhajanja samo želeli, je
dejal Josip Jesih. Takšna laskava ocena ob letoš-
njem jubileju - 25 letnici izhajanja, pa pomeni
tudi svojevrsten izziv uredništvu, ki si bo v okviru
skromnih možnosti in v zadnjih letih tudi manj
naklonjenim virom financiranja, skušalo v kar
največji meri prizadevati za še boljši vsebinski
koncept. Čeprav gradiva ne manjka, pa marsik-
daj ni lahko selekcionirati aktualnost informacij,
saj glasilo že od leta 1984 izhaja le tritedensko
v nakladi 30.000 izvodov (prej štirinajstdnevno)
kar pomeni 17 številk letno v omenjenem obsegu
8 časopisnih strani. Pa vendar, slišati je bilo kar
nekaj pobud o tem, da bi k sodelovanju v večji
meri vključili nove sodelavce predvsem iz viškega
združenega dela pa tudi sicer velja več prostora
namenjati problemski obravnavi prizadevanjem
v O Z D . . .

Precej razprave je bilo namenjene tudi bralno-
sti glasila. In čeprav neke povsem strokovno ute-
meljene ocene ni, velja izpostaviti zaključke ana-
lize Slovensko javno mnenje, ki bralnost občin-
skih glasil uvršča izjemno visoko kot tudi ocene iz
posameznih okolij ter mnenja časopisnega sveta.
kar skupno potrjuje, da Naša komuna ostaja do-
bro sprejeta med našimi občani, kar dokazujejo
tudi številna bežna mnenja pa tudi vedno številč-
nejši odmevi bralcev. Seveda je to načelna ocena,
saj v popolnosti - predvsem na mestnem območ-
ju - ne bi mogli dati takšne kot za razprostrano
izvenmestno območje.

Ob poročilu je bila dana tudi soglasna ocena,
da je glasilo v preteklem obdobju izhajalo v danih
kadrovskih in materialnih razmerah, ki niso in ne
dopuščajo razvoja smelejših razvojnih potez, kar
pa pomeni, da v prihodnje ne kaže v ničemer
omejevati sedanjega koncepta izhajanja glasila,
če hočemo uspešno opravljati vlogo osrednjega
informatorja v naši družbenopolitični skupnosti.
Ta ugotovitev pa je bila prisotna tudi ob razpravi
o finančnem poročilu in programu. Časopisni
svet je sprejel sklep, da se ob polletju ponovno
sestane in prouči finančno stanje.


